
      Skjervøy 11.03.17  

Til ordfører  
 Ørjan Albrigtsen 
 
Interpellasjon til kommunestyret 15.03.17 
 
Barns rettigheter i vår kommune.         
En del areal satt av til lekeplasser i Skjervøy kommune er ikke opparbeidet som lekeplass. I 
følge planverket skal det i nærmiljøet finnes arealer hvor ban kan utfolde seg og skape sitt 
eget lekemiljø. Dette forutsetter blant annet at arealene  

- er store nok og egner seg for lek og opphold 
- gir muligheter for ulike typer lek på ulike årstider 
- kan brukes av ulike aldersgrupper, og gir muligheter for samhandling mellom barn, 

unge og voksne 
Når en går igjennom områdene som er satt av til barns lek i vår kommune, kan en ikke si at 
barna har fått tildelt bare slike områder som beskrives i planverket. Både på eldre og nyere 
lekeplassarealer kan en se at plan- og bygningsloven ikke er fulgt opp i forhold til barns 
behov for egnede lekeplasser. I tillegg fins det eksempler på at lekeplasser som skulle vært 
opparbeidet etter planene, ikke er opparbeidet.  
Spørsmål: 
 
 

1. Hvem har ansvaret for å påse at plan- og bygningsloven følges opp med hensyn til 
opparbeiding av lekeplasser når nye boligstrøk planlegges og bygges? 

 
2. Hva gjøres for å følge opp lekeplassene/arealene i Skjervøy kommune?  

 
 
For Skjervøy SV 
 
Ingrid Lønhaug 


